
                                                                                                                                                                                                               

Svar på Interpellation (2019:27) av Martin 
Westmont (SD) till Lotta Edholm (L) om 
skolplattformen
Dnr KS 2019/589

Martin Westmont (SD) har med anledning av problemen med 
skolplattformen ställt ett antal frågor till mig. 

1. Stödjer skolborgarrådet skolplattformen i dess nuvarande form 
eller planerar man en
översyn?

Hela projektet skolplattformen har länge kantats av problem, både 
lärare och vårdnadshavare har haft svårigheter att använda systemet. 
För några veckor sedan upptäcktes en sekretessläcka i 
skolplattformen. Jag har nu krävt en översyn av hela projektet. Både 
av det som är riktigt allvarligt, sekretessproblemen som upptäcktes, 
men också på grund av de problem med inloggning och användning 
som rapporterats av föräldrar och skolpersonal. 

2. Kommer stockholmsmajoriteten att lägga mer skattepengar på 
skolplattformen under denna mandatperiod?

Skolplattformen kommer precis som alla digitala system ha 
driftskostnader även framgent. 

3. Har man förtroende för de personer som idag ansvarar för 
skolplattformen eller kan det bli aktuellt med en ny ledning?

Vilka som arbetar med skolplattformen är en fråga för 
stadsledningskontoret

4. Kommer skolborgarrådet tillsätta en utredning för att få klarhet i 
om tilldelade medel till skolplattformen har använts på ett 
ansvarsfullt sätt?

Jag har som sagt krävt en översyn av hela skolplattformen, i den 
ingår även kostnadsbilden.  
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